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PRESS RELEASE    新聞公佈 
 
Notice on Participation in the HKMA Generative A.I. Sandbox  
 
Tai Sang Bank Limited (“the Bank”) is pleased to announce its selection to join the second cohort 
of the Generative Artificial Intelligence (“GenA.I.”) Sandbox organised by the Hong Kong 
Monetary Authority (“HKMA”). The initiative aims to promote the safe and responsible adoption of 
AI within the banking sector. 
 
The Bank will focus its participation on strengthening risk management in the monitoring of safe 
deposit box activities. It remains committed to digital transformation and responsible innovation 
that enhance risk controls, operational efficiency, and customer confidence. 
 
 
For enquiry, please contact the Bank at (852) 2544 5011. 
 
Tai Sang Bank Limited 
16 October 2025 
 

 
 
關於參與香港金融管理局生成式人工智能沙盒的公告 

 
大生銀行有限公司（「本行」）欣然宣佈，本行獲選參與由香港金融管理局（「金管局」）

主辦之第二輪生成式人工智能（「GenA.I.」）沙盒計劃。該計劃旨在推動銀行業安全及負

責任地採用人工智能技術。 

 

本行於是次沙盒計劃中將重點加強保險箱業務範疇的風險管理，並將一如既往致力推動數碼

化轉型及負責任的創新，進一步提升風險控制、營運效率及客戶信任。 

 

 

如有查詢，請致電(852) 2544 5011 予本行聯絡。 

 

 

大生銀行有限公司 

2025 年 10 月 16 日 


